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متن پرسش

سلام: نظرتان راجع به این سخنان جدید جناب دکتر داوری چیست؟

http://rezadavari.ir/index.php?option=com_content&view=article&id=518:-------------

catid=36:2012-04-12-12-14-01&Itemid=66 ۱&-1394--. اساسا قرائت ایشان از فلسفه جدید که

همان غرب است چرا هشدار گونه است؟ ۲. روش تقابل با فلسفه جدید در قرائت دکتر داوری از نظر

شما چیست؟ آیا با تقویت فلسفه اسلامی می توان این کار را کرد؟ التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: دکتر داوری مثل همیشه به عنوان متفکری بزرگ که متعلق به این مرز و بوم

است؛ هشدار میدهد و از کاستیها و سستیها میگوید. مگر بنا است با فلسفهی جدید تقابل کرد؟

آری! فلسفهی اسلامی ظرفیتهای فوقالعادهای دارد برای گشودن راهی که ما با انقلاب اسلامی شروع

کردم ولی نه به آن معنا که نتوانیم با متفکرانی چون هایدگر و شیلینگ و هگل، همدلی و همزبانی

نکنیم. موفق باشید


